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معاونت آموزش وپرورش اعلام کرد
راه اندازی اتاق اسباب بازی در مدارس

معاونت آم��وزش ابتدای��ی وزارت آموزش 
 و پ��رورش از راه ان��دازی اتاق اس��باب بازی در 
مدارس۱۰ اس��تان به صورت آزمایشی از اول 

بهمن ماه خبر داد. 
رض��وان حکیم زاده به اع��ام برنامه وزارت 
آموزش وپرورش برای راه اندازی اتاق اسباب بازی 
در مدارس پرداخت و در این باره به ایسنا گفت: 
از ابت��دای بهمن م��اه این برنام��ه را در برخی 
مدارس کشور به صورت پایلوت آغاز می کنیم. 
معاون آموزش ابتدایی وزارت آموزش وپرورش با 
بیان اینکه هدف از راه اندازی اتاق اسباب بازی، 
بازی و سرگرمی نیست، گفت: هدف این است 
که از اس��باب بازی به عنوان یک بستر مناسب 
برای آموزش و تربیت در دوران کودکی استفاده 
شود. حکیم زاده در پاسخ به این پرسش که آیا از 
ساعات درسی دانش آموزان برای حضور در اتاق 
اسباب بازی حذف خواهد شد؟ اظهار داشت: ما 
قصد داریم همان مفاهیم درسی از طریق بازی 
آموزش داده  شود، برای مثال مفهومی در درس 
علوم از طریق بازی به بچه ها منتقل می شود که 
به معنای حذف ساعت یک درس نیست، بلکه 
آموزش به شیوه ای مبتنی بر بازی است. معاون 
آموزش ابتدای��ی وزارت آموزش وپرورش گفت: 
هنوز تعداد دقیق مدارس پایلوت مشخص نشده 
است اما پیش دبستانی ها و مدارس 3 پایه اول 

ابتدایی مشمول اجرای این طرح خواهند بود.

 ثبت نام ۸۰۰ هزار دانش آموز 
برای حفظ جزء ۳۰ قرآن

مدیرکل قرآن، عترت و نماز آموزش وپرورش 
با بیان اینکه نزدیک ب��ه ۸۰۰ هزار دانش آموز 
در سامانه همگام برای حفظ جزء 3۰ ثبت نام 
کردند، گفت: این برنامه اختیاری است و یقین 
دارم بیش از ۲۰ درصد دانش آموزان ش��رکت 

می کنند. 
به گزارش فارس، محمدرضا مس��یب زاده، 
مدیرکل قرآن، عت��رت و نماز آموزش وپرورش 
در حاش��یه مراس��م نمادین هفته بزرگداشت 
ق��رآن، عترت و نم��از مدارس کش��ور، اظهار 
داش��ت: در مدارس سراسر کشور هفته قرآن، 
عترت و نماز آغاز ش��د که مراس��م نمادین آن 
در مدرس��ه دخترانه حجاب برگزار شد. وی با 
بیان اینکه امس��ال حفظ جزء 3۰ قرآن کریم 
در دستور کار رس��می وزارت آموزش وپرورش 
است که توسط وزیر آموزش وپرورش و مدیران 
حمایت می شود، افزود: مرحله اول رقابت های 
سی وهفتمین دوره مسابقات قرآن، عترت و نماز 
در مدارس کشور آغاز شده است و دانش آموزان 
در رشته های گوناگون شامل قرائت قرآن، حفظ 
قرآن و تفسیر قرآن، احکام نماز، انشای نماز و 
اذان، نهج الباغه، صحیفه سجادیه و مداحی به 

رقابت می پردازند. 
مدی��رکل ق��رآن، عت��رت و نم��از وزارت 
آموزش وپ��رورش با بیان اینکه نزدیک به ۸۰۰ 
هزار دانش آموز در س��امانه همگام برای حفظ 
ج��زء 3۰ ثبت ن��ام کردند، گفت: ای��ن برنامه 
اختیاری است و پیش بینی ما شرکت ۱۰ درصد 
دانش آموزان در ای��ن برنامه بود اما یقین دارم 
بیش از ۲۰درصد دانش آموزان شرکت می کنند.

رئیس سازمان امداد و نجات اعلام کرد
 امدادرسانی

 به بیش از ۳ هزار سیل زده
رئی��س س��ازمان امداد و نج��ات جمعیت 
هال احمر از امدادرسانی نیرو های هال احمر 
ب��ه بیش از 3 ه��زار نفر در ۸ اس��تان متأثر از 
سیل خبر داد. مرتضی سلیمی، رئیس سازمان 
ام��داد و نج��ات جمعیت هال احم��ر، درباره 
امدادرس��انی هال احمر در مناطق سیل زده از 
۱5 آذرماه تاکنون به باشگاه خبرنگاران جوان 
اظهار داش��ت: در این مدت استان های اردبیل، 
ایام، خوزستان، قزوین، کرمانشاه، کهگیلویه 
و بویراحمد، لرس��تان و همدان درگیر سیل و 
آبگرفتگ��ی بودند و نیرو های امدادی به 3 هزار 
و ۲4۰ نفر امداد رس��انی کردند. وی با اش��اره 
به امدادرس��انی در 5۹ شهر و روستا و مناطق 
عشایرنشین گفت: در این مدت ۷۹۰ نفر اسکان 
اضط��راری دریافت کردند و ۲۱ نفر به مناطق 
امن منتقل شدند. س��لیمی افزود: 3۶۶ نفر از 
نیرو های امدادی در قالب ۸۷ تیم به این مناطق 

اعزام شدند.

عضو شورای شهر تهران اعلام کرد
جمع آوری مخازن زباله پایتخت

رئیس کمیته سامت شورای شهر تهران از 
انجام مطالعات در راس��تای جمع آوری مخازن 
زباله خبر داد. ناهید خداکرمی درباره وضعیت 
زباله  های شهر تهران با بیان اینکه متاسفانه در 
سال های گذشته فرهنگ گذاشتن زباله توسط 
همشهریان بین س��اعت های ۲۱ تا ۲3 از بین 
رفته است به ایسنا گفت: س��ال های زیادی را 
شهرداری صرف فرهنگسازی شهروندان برای 
گذاش��تن زباله ها در س��اعت خاص��ی کرد اما 
متاسفانه در سال  های گذشته با آمدن مخازن 
زباله این فرهنگسازی از بین رفت. وی با بیان 
اینکه گذاشتن مخازن بر سر هر کوچه و خیابان 
به این معنا بود که ش��هروندان در هر زمان از 
ش��بانه روز که مایلند، می توانس��تند زباله  های 
خود را به بیرون از خانه منتقل کرده و در این 
مخازن بگذارند، گفت: این موضوع باعث ش��د 
همواره مخازن زباله سرش��ار باشد و زمینه ای 
برای به وجود آمدن زباله گردها و کتفی ها شد. 
خداکرمی با بیان اینکه باید به دنبال جمع آوری 
و ساماندهی هوشمند زباله های پایتخت باشیم، 
گفت: طرحی در کمیسیون سامت و خدمات 
شهری در حال پیگیری است که بر اساس آن 
مخازن زباله ش��هر تهران جمع آوری شود، این 
طرح در مرحله مطالعات قرار دارد و لازم است 
در چن��د محله تهران به ص��ورت پایلوت اجرا 
ش��ود؛ در صورت موفقیت آمیز بودن این طرح 
پایلوت، مخ��ازن زباله  های پایتخت جمع آوری 

خواهد شد.

رئیس شورای شهر تهران تأکید کرد
 کاهش هزینه های اداری

با شهر هوشمند
رئیس ش��ورای ش��هر تهران 
گفت: شهر هوشمند می تواند 
بستر اصلی توسعه اقتصادی و 
کاهش هزینه های اداری شهر 

را فراهم کند.
به گزارش فارس، محسن هاشمی در دومین 
همایش »تهران هوش��مند« ک��ه در برج میاد 
تهران برگزار ش��د، گفت: انتظار عمومی از دوره 
جدید مدیریت ش��هری این است که شعارها و 
وعده های داده شده را عملی کند. رئیس شورای 
ش��هر تهران گفت: بی تردید راه تحقق شفافیت 
انتش��ار اطاع��ات اس��ت و محمدعلی نجفی 
نخستین شهردار منتخب شورای پنجم نخستین 
گام را در این زمینه برداشت و امیدواریم حناچی 
این مس��یر را دنبال کند. وی ب��ا تأکید بر این 
موضوع که مبارزه با فس��اد از اولویت های نظام 
جمهوری اسامی ایران و نظام بین الملل است، 
گفت: رهبر انقاب در فرمان ۸ ماده ای مبارزه با 
فساد که در اردیبهشت سال ۱3۸۰ صادر شد به 
عزم جمهوری اس��امی ایران در مبارزه با فساد 
تأکید کرد. به گفته هاش��می، ش��هر هوشمند 
می تواند بستر اصلی توسعه اقتصادی و کاهش 
هزینه های اداری ش��هر و رونق کس��ب و کار را 
فراهم کند. رئیس شورای شهر تهران همچنین 
به طرح ترافیک جدید که در سال جاری اجرایی 
شد، گفت: می توان بستر تحقق درآمد پایدار را 
فراهم کرد. به طور قطع استفاده از ظرفیت شهر 
هوشمند می تواند به استفاده بیشتر و بهینه از 
حمل ونقل عمومی یا شبکه معابر شهری منتهی 
ش��ود. وی تأکید کرد: باید به استقبال استفاده 

از فناوری های نوین در مدیریت شهری برویم.

 شکایت از اخذ عوارض
 در محدوده زوج و فرد

دبیر کمیسیون عمران و حمل ونقل شورای 
ش��هر تهران گفت: اخذ عوارض از خودروها در 
محدوده زوج و فرد، راه مناس��بی برای جبران 
کس��ری درآمد حاصل از طرح ترافیک نیست. 
محمدعلی کرونی با بیان اینکه اخذ عوارض از 
خودروهای��ی که در مح��دوده زوج و فرد تردد 
می کنند راه مناسبی برای جبران کسری درآمد 
حاص��ل از طرح ترافیک نیس��ت به مهر گفت: 
ش��کایات متعددی به کمیس��یون واصل شده 
مبنی بر اینکه ش��هرداری از خودروهایی که به 
محدوده زوج و فرد وارد می ش��وند، مشابه سایر 
خودروهایی ک��ه در زون ط��رح ترافیک تردد 
می کنند عوارض اخذ می کند. کرونی با اش��اره 
به اینکه این موضوع قابل تامل است، گفت: بر 
اساس مصوبه شورا، اخذ عوارض از خودروهایی 
که به محدوده طرح ترافیک وارد می شوند مجاز 
است و هیچ گونه تعرفه ای برای محدوده زوج و 
فرد در مصوبه شورای شهر وجود ندارد. از سویی 
با ماحظه وجود نداشتن زیرساخت های نظارتی 
در خروجی های مح��دوده زوج و فرد، مکانیزم 
محاسبه مبلغی که تحت عنوان عوارض از این 

گروه از خودروها اخذ می شود شفاف نیست. 

نیمکت

گروه اجتماعی: س��خنگوی وزارت بهداشت با اشاره 
به وضعیت بودجه ای وزارت بهداشت و سازمان بیمه 
س��امت در لایحه بودج��ه ۹۸، در عین حال برای 
چندمین بار نسبت به کاهش مصرف شیر و لبنیات 

در کشور تحت تاثیر افزایش قیمت آن هشدار داد. 
به گزارش ایسنا، ایرج حریرچی گفت: یک خبر 
خوب این است که بنا بر آخرین آمار سازمان جهانی 
بهداشت و بر اساس اطاعات ۱۷5 کشور جهان که 
3 روز پیش اعام شده است، با توجه به اقدامات ۱5 
سال گذش��ته دولت و س��ازمان های گوناگون برای 
کاهش تصادف��ات و میزان جراح��ت و مرگ و میر 
حاصل از آن، ایران از هش��تمین کش��ور دنیا با آمار 
بالای میزان مرگ و میر ناشی از حوادث ترافیکی به 
جایگاه 53 در رتبه   بندی بین المللی حوادث ترافیکی 
رسیده است که این خود موفقیت بزرگ و درخشانی 

است.
کاهش 3/9 درصدی مصرف لبنیات ■

حریرچ��ی با بیان اینکه دوباره مکلف هس��تم 
درباره  مصرف شیر و لبنیات و افزایش شدید قیمت 
محصولات لبنی تذکر دهم، گفت: در ۶ ماه گذشته 
مصرف شیر و لبنیات در تهران 3/۹ درصد کاهش 
داش��ته است که اگرچه در سطوح معنی دار و قابل 
توجهی نیس��ت اما با توجه به اینکه میزان مصرف 
قبلی و معمول ش��یر و لبنیات در کش��ور کمتر از 
مقدار توصیه شده و مورد نیاز بوده است، این کاهش 
هم هش��داردهنده است. امیدوارم تصمیم  کاهش 
قیمت ش��یر و لبنیات عملیاتی ش��ده و نیز شاهد 

کاهش قیمت بیشتر باشیم. 
انتقاد از مهناز افشار ■

حریرچ��ی همچنین درباره تبلی��غ یک آمپول 
توسط مهناز افشار تاکید کرد: اگر یک معتاد عادی 
نالوکسان تزریق کند، این دارو تنها نئشگی وی را از 
بین می برد و ممکن اس��ت مثل هر داروی دیگری 
عوارض داش��ته باش��د اما ع��وارض آن خطرناک و 
مرگبار نیس��ت. ما خواس��تار همکاری با گروه های 
گوناگون اجتماعی درباره محتویات موضوعات جدید 
هستیم اما پیشنهادمان به هنرمندانی که می خواهند 
کمک کنند، این اس��ت که محتویات مورد نظر را 
حتما با یک انجمن علمی چک کنند، چرا که مهم 
محتوایی اس��ت که مردم آن را درک می کنند و نه 
محتوایی که گفته می شود. باید بگویم مورد اخیر نیز 
شکایتی نکردیم و تنها برخی دوستان انجمن های 

وزارت  هم��کاران  و  علم��ی 
بهداشت انتقادی کردند.

زیرمیزی در اعمال زیبایی ■
سخنگوی وزارت بهداشت 
نیز در پاسخ به پرسشی  مبنی 
بر اینکه آیا میزان زیرمیزی های 
حوزه س��امت کاه��ش یافته 
است، گفت: بسته ای که ما به 
طور مش��خص وارد آن شدیم، 
به صفر رس��اندن زیرمیزی در 
بخش بس��تری ب��ود. در حال 
حاضر در بخش دولتی موضوع 
زیرمیزی به ط��ور تقریبی به 
صفر رس��یده، در صورتی که 
در گذشته شاید در 5۰ درصد 

استان ها انجام اعمال جراحی بدون زیرمیزی ممکن 
نبود. در بخش خصوصی نیز در استان ها این میزان 
نزدیک به صفر اس��ت. در عین حال در تهران هنوز 
نتوانسته ایم موضوع زیرمیزی را به صفر برسانیم و در 
حال حاضر در برخی عمل ها مانند عمل های زیبایی 
و سزارین متاس��فانه موضوع زیرمیزی وجود دارد. 
وی با بیان اینکه برخورد تعزیرات با قضیه زیرمیزی 

تغییر پیدا کرده است،  گفت: بر 
اس��اس رویه جدید تعزیرات، 
اگر شکایتی از یک فرد وجود 
داش��ته باش��د عاوه ب��ر آن 
پرونده های دیگر آن  شکایت، 
فرد نیز بررسی می شود. درباره 
خدمات سرپایی نیز بحث های 
گوناگون وجود داش��ت و برای 
مثال  قرار بود س��ازمان نظام 
پزشکی بر آن نظارت کند ولی 
در حال حاضر نظام پزش��کی 
بر کاره��ای درمان��ی تنها به 
۲ م��ورد تبلیغ��ات و تابل��وی 
مطب ها نظارت می کند و اگر 
ش��خصی در زمینه زیرمیزی 
شکایتی داش��ته باشد، به آن رسیدگی می کند. در 
نتیجه در این زمینه بیشتر مسؤولیت بر عهده وزارت 
بهداشت است و نظارت های وزارت بهداشت محدود 

به شکایت ها نیست.
اصلاح بودجه بیمه سلامت ■

وی در ادام��ه درباره بودجه بیمه س��امت نیز 
گفت: سازمان بیمه سامت که از سال ۷4 تاسیس 

شد، در بس��یاری از س��ال ها بودجه آن به صورت 
خطی داده ش��ده اس��ت، یعنی هر سال نسبت به 
سال قبل چند درصدی افزایش بودجه داشته است. 
اق��دام مهمی که مجلس و دول��ت در قانون برنامه 
پنجم و شش��م توس��عه انجام دادند این است که 
بودجه سازمان بیمه سامت را بر مبنای حق بیمه 
تنظیم کرده اند. طبق قانون مکلفیم هر فردی که 
عضو سازمان بیمه سامت است، حق بیمه برایش 
پرداخت کنی��م. برای مثال ب��رای کارکنان دولت 
یک بخش را دولت، بخش��ی را دستگاه و مابقی را 
خودش��ان پرداخت می کنند. روش پرداخت برای 
کارکنان دولت صحیح     ترین روش پرداخت اس��ت 
و طب��ق قانون باید ۷ درصد حداقل حقوق مصوب 
قانون کار پرداخت شود. وی افزود: متاسفانه بودجه 
سازمان بیمه سامت در سال های گذشته به طوری 
محاس��به ش��ده که در نتیجه آن، ما در ۲۰ سال 
گذشته هر سال با کسری قابل توجه سازمان بیمه 
سامت مواجه بوده ایم. برای جبران برخی سال ها از 
اوراق و برخی سال ها از صندوق ذخیره ارزی کمک 
گرفته شده است. پیشنهاد ما این است یک بار برای 
همیشه این موضوع حل شود و بودجه بیمه سامت 

طبق قانون و به میزان کافی پرداخت شود.

آوای شهر

حریرچی: پیشنهادمان به هنرمندانی که 
می خواهن�د کمک کنند، این اس�ت که 
محتویات مورد نظرش�ان را حتما با یک 
انجمن علم�ی چک کنند ضم�ن اینکه 
درباره مس�أله اخیر نیز شکایتی نکردیم 
و تنها برخی دوستان انجمن های علمی و 
همکاران وزارت بهداشت انتقادی داشتند
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فرمانده مرزبانی ناجا خبر داد

افزایش کشفیات سوخت قاچاق
مدیر کل تغذیه وزارت بهداشت اعلام کرد

استفاده نانوایی ها از جوهر قند و جوش شیرین
گروه اجتماعی: فرمانده مرزبانی 
ناجا از افزایش کشفیات سوخت، 
کالای قاچاق و موادمخدر از ابتدای س��ال جاری 
تاکنون نسبت به مدت مشابه سال قبل خبر داد. 

به گزارش »وطن امروز«، سردار قاسم رضایی، 
فرمان��ده مرزبان��ی ناج��ا به 
موضوع کولبری اش��اره کرد 
و اظه��ار داش��ت: مرزه��ای 
جمهوری اسامی ایران دارای 
مقررات خاص خود بوده و در 
مرزهای کشور هرگز کولبری 

مورد تعرض مرزبانان قرار نگرفته است، بلکه این 
عزیزان مورد حمایت مرزبانان هستند.

 فرمان��ده مرزبانی کش��ور با اش��اره به حادثه 
تروریس��تی چابهار، بیان کرد: در مرزها اقدامات 
خوبی انجام شده البته بیرون از مرزها توطئه   هایی 
طراحی ش��ده که با هوشیاری نیروهای مسلح و 
پشتیبانی مردم خنثی می شود؛ قطعا با این عناصر 
خودفروخته و تروریستی قاطعانه برخورد می شود. 

سردار رضایی خواستار همکاری کشور های حوزه 
خلیج فارس برای مبارزه با قاچاق موادمخدر شد و 
افزود: مسیر قاچاق موادمخدر از کشور های مبدأ به 
سمت دریا آمده و مبارزه با قاچاقچیان موادمخدر  

نیازمند عزم ملی و منطقه ای است. 
فرمانده مرزبانی کشور از 
افزایش کش��فیات سوخت، 
کالای قاچ��اق و مواد مخدر 
از ابتدای سال جاری تاکنون 
نس��بت به مدت مشابه سال 
قبل خبر داد و اظهار داشت: 
در این مدت 4۲ تن موادمخدر توس��ط مرزبانان 
کشف ش��ده که ۱۰ تن از این  میزان کشفیات، 
توسط مرزبانان استان هرمزگان انجام شده است. 
سردار رضایی تصریح کرد: هرمزگان از استان های 
پیشتاز در مبارزه با قاچاق سوخت است و امسال 
کشفیات س��وخت مرزبانی این استان، با افزایش 
3/5 برابری به 3 میلیون و 5۰۰ هزار لیتر رسیده 

است.

گروه اجتماع�ی: مدیرکل دفتر 
بهبود تغذیه وزارت بهداش��ت، 
درم��ان و آم��وزش پزش��کی گف��ت: 5۰ درصد 
نانوایی  های کشور به صورت غیرمجاز از جوهر قند 
و جوش شیرین برای پخت نان استفاده می کنند. 

زه��را عبداللهی ب��ه ایرنا 
جوش شیرین  افزودن  افزود: 
ب��رای نان باع��ث اختالات 
فشار  سوءهاضمه،  گوارشی، 
خ��ون ب��الا و اخت��ال در 
می شود.  ریزمغذی ها  جذب 

وی اظهار داش��ت: جوش ش��یرین می تواند اسید 
کلریدریک معده را خنثی کند و در نتیجه باعث 
اختال در عمل هضم و جذب موادمعدنی بویژه 
عناصر دو ظرفیتی مثل آهن، روی و کلسیم  شود. 
عبدالله��ی گف��ت: ع��وارض و اختال ه��ای 
گوارش��ی، درد های ناحیه معده، هضم نشدن غذا 
و تأخیر در تخلیه معده از جمله عوارضی است که 
جوش شیرین استفاده شده در نان ایجاد می کند. 

مدیرکل دفتر بهبود تغذیه وزارت بهداشت تصریح 
کرد: جوش شیرین در ترکیب با اسید معده کلرید 
سدیم تولید می کند که مصرف آن در افراد مبتا 
به بیماری های کلیوی، قلبی و فشارخون می تواند 
مضر باش��د. مصرف این ماده می تواند در ایجاد یا 
تشدید تش��نج در کودکان 
نقش داشته باشد. عبداللهی 
با بیان اینک��ه افزودن جوهر 
گفت:  سرطانزاس��ت،  قن��د 
خمیرهای نانی که به جوهر 
قند آغشته است براحتی فرم 
می گیرد و رنگ نان پخته ش��ده سفید و شفاف 
است اما برای سامت بدن عوارض ایجاد می کند. 
وی خاطرنشان کرد: با توجه به هشدارهای مکرر 
وزارت بهداش��ت درباره مضرات استفاده از جوش 
ش��یرین و جوه��ر قن��د در نانوایی ه��ا و ممنوع 
بودن اس��تفاده از این مواد، همچنان بس��یاری از 
نانوایی  های بربری، لواش و تافتون اقدام به مصرف 

این مواد می کنند.

سلامتقاچاق

سرپرست سازمان تأمین اجتماعی تشریح کرد

آخرین جزئیات توزیع بسته حمایتی
عضو هیأت رئیسه کمیسیون اجتماعی مجلس:

یکپارچه سازی بیمه ها شدنی نیست
گروه اجتماعی: سرپرست سازمان 
تأمین اجتماعی توضیحاتی درباره 
فرآیند توزیع بس��ته حمایتی ارائ��ه کرد. به گزارش 
تسنیم، انوشیروان محسنی بندپی در حاشیه جلسه 
کمیته کشوری هماهنگی مراکز ماده ۱۶ در پاسخ 

ب��ه پرسش��ی درب��اره فرآیند 
توزیع بس��ته حمایتی دولت 
تصریح کرد: بخ��ش اول ارائه 
بس��ته حمایتی ک��ه مربوط 
ب��ه مددجویان بهزیس��تی و 
کمیته ام��داد بود، ب��ه اتمام 

رس��یده و همچنی��ن کارکنان دولت ک��ه کمتر از 
3 میلیون تومان دریافت می کنند، بس��ته حمایتی 
دریاف��ت کردند و بیمه ش��دگان تأمی��ن اجتماعی 
و مس��تمری بگیران طی هفته آینده این بس��ته را 
دریافت می کنند. سرپرست سازمان تأمین اجتماعی 
افزود: س��ازمان هدفمندی یارانه ها، اعتبار مورد نیاز 

برای بسته حمایتی بیمه شدگان تأمین اجتماعی با 
حقوق کمتر از 3 میلیون توم��ان را اختصاص داده 
و بسته حمایتی مستمری بگیران را نیز ما پرداخت 
می کنیم. اعتبار این امر داده شده و چنانچه همزمان 
با حقوق آنها باشد به طور میانگین ۲۰۰ هزار تومان 
به حق��وق مس��تمری بگیران 
اضافه می ش��ود و اگر زودتر از 
حقوق، زمان پرداخت بود این 
بسته را جداگانه به حساب شان 
واریز می کنیم. رئیس سازمان 
بهزیستی کشور  درباره  افزایش 
5/5 درص��دی تعرفه ه��ا در ۶ م��اه دوم تأکید کرد: 
براساس تصمیم شورای عالی بیمه قرار شده تعرفه 
۶  ماه دوم بخش هایی مانند هتلینگ، حق العمل ها 
و تعرفه های پزش��کی اورژانسی، 5/5 درصد افزایش 
پیدا کند که البته به مردم فش��اری وارد نمی شود و 

سازمان های بیمه گر آن را تقبل کرده اند.

گروه اجتماعی: عضو هیات رئیسه 
کمیسیون اجتماعی مجلس با 
بیان اینکه یکپارچه سازی بیمه ها در  کشور شدنی 
نیس��ت، گفت: هر سازمانی بیمه خاصی دارد و با 
این  اوصاف  مشخص است که نمی توان بیمه ها 

را در کش��ور ب��ه یکپارچگی 
رساند.

 روح الله بابای��ی درب��اره 
یکپارچه س��ازی  وضعی��ت 
بیمه ها  در کش��ور، به خانه 
ملت گفت: یکپارچه س��ازی 

بیمه ها در کش��ور در شرایطی کنونی امکان پذیر 
نیس��ت، زیرا  بسیاری از جمله نیروهای مسلح و 
بانک ها  از  یک بیمه خاص  استفاده می کنند که 
این امر نمی تواند در حوزه سامت خبر مناسبی 
باشد. نماینده مردم بویین زهرا در مجلس تصریح 
کرد: س��ازمان های گوناگون کدام یک نوع بیمه 

دارند، بنابراین به طور عملی به این نتیجه می رسیم 
که یکپارچه سازی بیمه ها در کشور اتفاق نخواهد 
افتاد و این در حالی است که منطقی ترین حالت 
برای خدمت رسانی بیمه ای در کشور این است که 
تنها یک نوع بیمه در کشور و در حوزه سامت در 

نظر گرفته شود. 
وی اظهار داش��ت: زمانی 
که ارگان ها و دس��تگاه ها در 
کشور بیمه ها متفاوتی دارند، 
یکپارچه سازی  است  بدیهی 
بیمه ه��ا نمی تواند عملیاتی 
ش��ود و بیمه های تکمیلی نیز  طبق بهایی که از 
عضوه��ا دریافت می کنند به اف��راد خدمات ارائه 
می دهند، بنابراین برای رسیدن به خدمات درمانی 
کیفی در حوزه س��امت باید  فکری اساس��ی و 
یکپارچه برای بهبود عملکرد بیمه ها در  کش��ور 

داشت.

بیمهرفاه

سخنگوی وزارت بهداشت: برای افزایش قیمت لبنیات تذکر می دهیم

کاهش مصرف لبنیات
ایرج حریرچی: در 6 ماه گذشته مصرف شیر و لبنیات در تهران 3/9 درصد کاهش داشته است

زیرمیزی در عمل  های زیبایی و سزارین وجود دارد

امداد


